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ZAPISNIK 

sa 22. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 17.ožujka 2020. godine u 

prostorijama Općine Maruševec sa početkom u 18:00 sati 

 

 

SJEDNICI SU BILI NAZOČNI VIJEĆNICI:  

Marijan Fatiga - predsjednik Općinskog vijeća, Krunoslav Eršegović,  Mario Možanić, Josip 

Vrbanec, Marko Jurinjak, Željko Krobot, Vjekoslav Bahun, Dragutin Kišić, Blanka Glavica-

Ječmenica, Ivica Inkret, Marija Herceg, Marija Kelemen i Marijan Hanžek  

NENAZOČNI: Franjo Benkus i Stjepan Ivančević 

 

OSTALI NAZOČNI: 

Damir Šprem - načelnik Općine Maruševec; Mario Klapša – zamjenik načelnika; Anica 

Vincek – voditeljica Službe za financije i proračun i Dragica Korpar - voditeljica zapisnika; 

 

 

PITANJA I PRIJEDLOZI VIJEĆNIKA 

M. Fatiga – zamolio je da načelnik ukratko izvijesti o situaciji sa koronavirusom na području 

Općine Maruševec 

Načelnik - situacija još nije došla u onu najgoru situaciju, nada se da neće biti puno veći broj 

oboljelih ali na to moramo biti spremni. Moramo biti samo obazrivi i spremni na buduće 

restriktivne mjere do kojih će sigurno doći. Naši ljudi koji su u samoizolaciju nisu niti svjesni 

kako su opasni. Imamo već i primjer na području naše Općine gdje je osoba  u samoizolaciji 

kršila samoizolaciju i on je već kažnjen, kao što je sam objavio.   

Načelnik dobili smo od VTV-a danas zahtjev da snimimo jedan video o tome kako tko treba 

postupati i što se ne smije raditi. 

Zamjenik načelnika – mi smo tražili popis ljudi koji su zaraženi ili u samoizolaciji ali zbog 

zaštite osobnih podataka navedeni  popis ne možemo dobiti. Manifestacije Kerekeš teatra i 

Popijevku ti dam su otkazane za vikend. Jučer je održan stožer civilne zaštite Općine 

Maruševec i donijeli smo jednu odluku o preporukama za naše stanovništvo. Danas je centar 

civilne zaštite dao zahtjev da se aktiviraju općinski i gradski stožeri civilne zaštite, međutim 

mi smo to preduhitrili.  

 

D. Kišić – tema Aglomeracija. Zanima me budući da ste reagirali i načelnik i predsjednik 

Općinskog vijeća, kakve su reakcije na reagiranje Općine, da li se tko očitovao kada će se 

ceste sanirati, kakav ste odgovor dobili i što se dešava po tom planu.  

Načelnik - od kraja prošle godine mi smo u ratu sa izvođačem radova, sada smo rat proširili i 

na sve druge sudionike u tom projektu, investitora, nadzor, vođenje projekta i druge. Izvođač 

je krivac broj jedan, a svi ostali su krivci u lancu. Mi smo prošli tjedan angažirali odvjetnike 

da vide kako zaštiti nas i građane. Onda smo zatražili pomoć Hrvatskih voda i Ministarstva 

zaštite okoliša. U četvrtak je trebao biti sastanak ali to je zbog trenutne situacije odgođeno. Na 

koordinaciji je obećano da će se ovaj tjedan u Bikovcu poasfaltirati, ali jako teško da će se to 

dogoditi. Problem je u Vodogradnji da je direktor Vodogradnje bolestan, a on upravljanje ne 

da nikome. Danas je objavljen oglas gdje je Radnik Križevci ponudio radnicima otkup dionica 

Vodogradnje. Rok za ponude je 17.04. Nada se da ćemo nakon toga imati sa kime da se to 

riješi. Problemi na terenu su veliki. Mi smo svaki dan na udaru od naših ljudi. Naši ljudi su 

dali zahtjeve za odštete od osiguravajućih društava, ali su dobili obavijest od osiguravajućih 

društava da oni još nisu dobili potrebne podatke od izvođača radova. 
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I. Inkret – projekt je sufinanciran iz EU fondova. Znači postoji opasnost da ovaj projekt 

podliježe i penalima ili da uopće budu uskraćena sredstva i da se ceste ne saniraju. 

Načelnik – da postoji, ali mi nismo potpisnik ugovora sa izvođačem radova niti sa nadzorom, 

niti glavnim nadzorom niti vođenjem projekta. Mi smo potpisnik samo ugovora o 

sufinanciranju koji smo zajedno potpisale sve jedinice lokalne samouprave sa Varkom-om i 

mi plaćamo 3% izvedenih radova prema situacijama Hrvatskih voda. 

 

M. Hanžek – rekli ste da funkcionira tehnički nadzor, a da li funkcionira i financijski nadzor. 

Načelnik – naravno da funkcionira i plaća se samo ono što je stvarno izvedeno. 

M. Klapša – novac je osiguran, ali se radovi ne izvršavaju i po tome nema plaćanja jer nema 

izvođenja radova, zato kucamo na vrata izvođaču radova, Varkomu, nadzoru i sl. 

Načelnik – mi želimo pokazati da je netko dobio 10 milijuna kuna za vođenje projekata i 

nadzor ali  nije odradio i dalje ne odrađuje svoj posao. 

 

Ž. Krobot – vezano na energetske obnove obiteljskih kuća, pitanje načelniku što se tiče 

energetske obnove vatrogasnog doma u D. Ladanju, da li se to bude pratilo. 

Načelnik – mi smo imali sastanak na temu toga sa Vatrogasnom zajednicom i DVD-om 

Maruševec. Za D. Ladanje pregovara se sa HT-om jer je HT suvlasnik objekta da 

sufinanciraju radove. Također dat je prijedlog DVD-u Maruševec da se napravi etažiranje 

objekta općinske zgrade, budući da smatra da je napravljen propust kod gradnje zgrade što se 

nije odmah izvršilo etažiranje objekta. Sada je etažiranje u provedbi u zemljišnim knjigama i 

predlaže se DVD-u Maruševec da im se njihov dio zgrade preda u vlasništvo. Također je 

DVD-u Maruševec predloženo da oni daju prostor starog vatrogasnog doma Općini 

Maruševec da se isti sanira i urede prostorije za korištenje udrugama. Iz DVD-a  su odmah  

pitali da li je ustupanje starog vatrogasnog doma uvjet da im se da dio zgrade u vlasništvo, te 

im je odgovoreno da to nije nikakav uvjet.  

 

V. Bahun – pitanje za Lackovicu. Da li ima pomaka za tu struju, odnosno izgradnju javne 

rasvjete kroz „Lackovicu“. 

Načelnik – ima,  idemo sa  postavom javne rasvjete sa druge strane ceste, kako bismo izbjegli 

zemljišta u vlasništvu gospodina Blažunaja i tamo će se to napraviti ovog proljeća. 

 

V. Bahun – pri starom granapu u D. Ladanju– opet je zamuljen onaj propust. Tamo idu 

fekalne vode, ide to i peko ceste i sve smrdi. Treba da to vidi komunalni redar.  

Načelnik – sve i svašta je tamo spojeno na te septičke i iz treće grabe idu te otpadne vode.  

 

J. Vrbanec – tamo gdje je sada nova trafostanica u Maruševcu, da li postoji mogućnost da se 

nekako riješi onaj smetnjak tamo gdje ima Makovec zemljište, odnosno to zemljište je 

neriješeno vlasništvo. 

Načelnik – on je dobio od Makovca 3 policijske prijave. Kad smo poklestili seću nasuprot 

Matijašeca. Za sve kaj smo trebali za kulturni centar i za sve elaborate koje smo radili za 

zemljište na kojem će biti kulturni centar, a koje predstavlja susjedno zemljište njegovom 

zemljištu, rješavali smo sa suvlasnicom pokojnom gospođom Hainž, koja je bila jako 

susretljiva, da gospođe Hainž nije bilo mi bi još građevinsku čekali.  

 

B. Glavica-Ječmenica – ima prijedlog. Prije 15-tak dana umro je  Stjepan Korpar. Čovjek je 

bio prvi načelnik ove Općine. Zaslužuje jednu dužnu pažnju koja je propuštena, vidjela je da 

su djelatnice Upravnog odjela bile na sprovodu, ali smatra da je možda trebalo obavijestiti sve 

vijećnike i vijećnike iz prve postave da prisustvuju posljednjem ispraćaju. Predlaže da barem 

minutom šutnje odamo počast prvom načelniku Općine Maruševec. 
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Minutom šutnje odana je počast pokojnom prvom načelniku Općine Maruševec Stjepanu 

Korparu. 

 

Potpredsjednik je za sjednicu predložio slijedeći 

 

                                                                  DNEVNI RED: 

1. Usvajanje zapisnika sa 21. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 30. 

siječnja  2020.g. 

2. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Općine Maruševec 

3. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Poslovnika Općinskog vijeća Općine 

Maruševec 

4. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Proračuna Općine Maruševec 

za 2019. godinu 

5. Izvješće općinskog načelnika o korištenju proračunske zalihe Proračuna Općine 

Maruševec u razdoblju od 01.07. – 31.12.2019. godine 

6. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu općinskog načelnika za razdoblje od 

01.07.2019. – 31.12.2019.g. 

7. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća općinskog načelnika o realizaciji Programa 

gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za razdoblje 2019. godine 

8. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća općinskog načelnika o realizaciji Programa 

održavanja komunalne infrastrukture i raspodjele sredstava komunalne naknade za 

2019. godinu 

9. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o utrošku sredstava Programa naknade za 

zadržavanje nezakonito izgrađene zgrade u prostoru za 2019. godinu 

10. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom 

Općine Maruševec za 2019. godinu 

11. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o lokacijama i količinama odbačenog 

otpada, troškovima uklanjanja odbačenog otpada i provedbi mjera za sprječavanje 

nepropisnog odbacivanja otpada te mjera za uklanjanje otpada Općine Maruševec za 

2019. godinu 

12. Donošenje Odluke o provedbi posebnih mjera sprječavanja odbacivanja otpada Općine 

Maruševec za 2020. godinu 

13. Razmatranje i donošenje Izvješća o stanju zaštite od požara na području Općine 

Maruševec za 2019. godinu 

14. Donošenje Rješenja o imenovanju Povjerenstva za dodjelu javnih priznanja Općine 

Maruševec 

15. Donošenje Zaključka o oslobađanju operativnih vatrogasaca Vatrogasne zajednice 

Općine Maruševec od plaćanja komunalne naknade za 2020. godinu 

16. Donošenje Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Plana djelovanja Općine 

Maruševec u području prirodnih nepogoda za 2019. godinu 

17. Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o osnivanju i izboru članova Općinskog 

povjerenstva za procjenu šteta od elementarnih nepogoda na području Općine 

Maruševec 

18. Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o osnivanju i izboru članova Komisije za statut, 

poslovnik i normativnu djelatnost 

19. Donošenje Odluke o bratimljenju Općine Maruševec (Republika Hrvatska) i Općine 

Hrvatski Židan (Republika Mađarska) 

20. Donošenje Zaključka o ukidanju statusa javnog dobra na nekretninama označenim kao 

čkbr. 2161/3 i 1928/25 k.o. Druškovec 
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21. Razmatranje prijedloga Državnog izbornog povjerenstva RH za donošenje odluke o 

obustavi isplate sredstava za redovito godišnje financiranje iz proračuna Općine 

Maruševec Vjekoslavu Bahunu članu Općinskog vijeća Općine Maruševec izabranom s 

liste grupe birača 

 

Predsjednik je predložio dopunu dnevnog reda točkom 22. donošenje Odluke o izmjenama 

Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito  financiranje političkih stranaka i članova 

izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Maruševec za 2020. 

godinu 

 

Općinsko vijeće jednoglasno je prihvatilo predloženu dopunu dnevnog reda. 

  

Općinsko vijeće je jednoglasno usvojilo predloženi dnevni red sa usvojenom dopunom. 

 

 

Točka 1. 

Primjedbi na zapisnik sa 21. sjednice Općinskog vijeća  nije bilo.  

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ZAKLJUČAK 

Usvaja se zapisnik sa 21. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 30. siječnja 

2020. godine. 

 

Točka 2. 

D. Korpar – obrazložila je prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Općine 

Maruševec. Istaknula je da je prijedlog ove Odluke razmotrila Komisija za statut, poslovnik i 

normativnu djelatnost i Komisija je predložila donošenje ove Odluke. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ODLUKU 

O IZMJENAMA I DOPUNAMA 

STATUTA OPĆINE MARUŠEVEC 

 

 

Točka 3. 

D. Korpar – obrazložila je prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Poslovnika Općinskog 

vijeća Općine Maruševec. Istaknula je da je prijedlog ove Odluke razmotrila Komisija za 

statut, poslovnik i normativnu djelatnost i Komisija je predložila donošenje ove Odluke. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ODLUKU 

O IZMJENAMA I DOPUNAMA 

POSLOVNIKA OPĆINSKOG VIJEĆA 

OPĆINE MARUŠEVEC  
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Točka 4. 

Načelnik – obrazložio je Izvješće o izvršenju Proračuna Općine Maruševec za 2019. godinu, 

istaknuo je da je prihod trebao biti još i veći, ali Hrvatske vode su nam 309.000 kuna za 

sanaciju klizišta isplatile u ovoj godini, a trebale su u prošloj godini, isto tako će nam još 

isplatiti i za izgradnju propusta u Maruševcu. Misli da smo poslovali dobro. Sredstava u ovoj 

godini imati ćemo dovoljno jer s obzirom na ovu trenutnu situaciju, sigurno se neće Proračun 

ove godine puniti kao prošle godine, ali mi smo štedjeli kada smo imali. S tom zalihom moći 

ćemo napraviti sve ono što smo si ove godine zacrtati a predvidjeti i potrebne mjere za naše 

gospodarstvenike i stanovnike. 

D. Kišić – sigurno da će biti poteškoća i kod privrednika i kod ljudi i sigurno općina treba 

razmišljati da u svojim mogućnostima pomogne onima kojima će to biti potrebno i 

gospodarstvu i žiteljima kojima će biti potrebno. 

Načelnik – nećemo se voditi populizmom, treba sve dobro sagledati. Možemo nešto smanjiti i 

nekim kategorijama ukinuti, ako će biti potrebno. Ako želimo od države dobiti razliku 

poreznih prihoda, mi moramo svoje poreze naplaćivati. 

M. Hanžek – projekcija je da će se i državni proračun teže puniti, tako da će i s te osnovne biti 

teže ostvariti prihode. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna 

Općine Maruševec   za 2019. godinu 

 

I 

Prihvaća se Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Maruševec za 2019. godinu. 

 

II 

Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Maruševec za 2019. godinu i Tablični dio 

izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Maruševec za 2019. godinu čine sastavni dio ovog 

Zaključka. 

 

III 

Višak prihoda nad rashodima u iznosu od =3.457.594,29 kuna koristiti će se za podmirenje 

tekućih izdataka Proračuna Općine Maruševec u 2020. godini. 

 

IV 

Ovaj Zaključak stupa na snagu osmog dana od dana objave u „Službenom vjesniku 

Varaždinske županije“. 

 

 

 

Točka 5. 

Načelnik – obrazložio je izvješće o korištenju proračunske zalihe Proračuna Općine 

Maruševec u razdoblju od 01.07.2019. – 31.12.2019. godine.  Najveća stavka u Izvješću je 

zamjena vodovodne mreže u Selniku, međutim to se pojavilo i morali smo to sa Varkom-om 

riješiti. 

D. Kišić – na što se odnosi refundacija troškova poslovnog prostora u Ivancu i snimanje 

promotivnog videa Marlon 
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Načelnik – Udruga Sunce u Ivancu je u zajedničkom prostoru svih općina nastalih po 

sukcesiji bivše Općine Ivanec i onda im mi zajednički održavamo taj prostor, a promotivni 

video odnosi se na snimanje manifestacija povodom.Čiselska nedele 

M. Hanžek – pitanje da li posao koji je odradila Hortikultura D. Ladanje  nije mogla odraditi 

općinska firma Markom d.o.o. 

Načelnik – nije jer trebala je dizalica a to Markom nema i ne može to odraditi. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ZAKLJUČAK 

I 

Prihvaća se Izvješće općinskog načelnika o utrošku sredstava proračunske zalihe Proračuna 

Općine Maruševec za razdoblje od 01.07. – 31.12.2019. godine. 

 

II 

Izvješće iz točke I sastavni je dio ovog Zaključka. 

 

 

Točka 6. 

Načelnik je obrazložio Izvješće o svom radu za razdoblje od 01.07.2019.-31.12.2019.g. 

J. Vrbanec – možda ne bi bilo loše da se malo više tu u izvješću načelnik osvrne i na 

Aglomeraciju, kako bi si u tim izvješćima malo argumentirao i sve te sastanke gdje se bilo i sa 

kim se rješavalo, bez obzira što možda nije bilo rezultata, ali da ostane pisani trag o tome. 

Načelnik – nije te sve komunikacije i sastanke upisivao jer 80% ljudi kojima to objašnjava,  

neće mu vjerovati. Prijedlog je uredu i to bi bilo uredu,  ali nažalost ljudi jako loše reagiraju 

na sve objave. 

B. Glavica-Ječmenica – gospodin Vrbanec je u pravu. Treba to napisati u izvješće jer načelnik 

sada piše povijest i netko će to poslije čitati. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ZAKLJUČAK 

I 

Prihvaća se Izvješće općinskog načelnika o radu općinskog načelnika Općine Maruševec za 

razdoblje od 01.07. – 31.12.2019. godine. 

 

II 

Izvješće iz točke I sastavni je dio ovog Zaključka. 

 

 

 

 

Točka 7. 

 

Općinski načelnik obrazložio je Izvješće o realizaciji Programa gradnje objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture za razdoblje 2019. godine. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 
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ZAKLJUČAK 

I 

Prihvaća se Izvješće općinskog načelnika Općine Maruševec o realizaciji Programa gradnje 

objekata i uređaja komunalne infrastrukture za razdoblje 2019. godine. 

 

II 

Izvješće iz točke I sastavni je dio ovog Zaključka. 

 

 

 

 

Točka 8. 

Općinski načelnik obrazložio je Izvješće o realizaciji Programa održavanja komunalne 

infrastrukture i raspodjele sredstava komunalne naknade za 2019. godinu 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ZAKLJUČAK 

I 

Prihvaća se Izvješće općinskog načelnika Općine Maruševec o realizaciji Programa 

održavanja komunalne infrastrukture i raspodjele sredstava komunalne naknade za razdoblje 

2019. godine. 

 

II 

Izvješće iz točke I sastavni je dio ovog Zaključka. 

 

 

 

Točka 9. 

Općinski načelnik obrazložio je Izvješće o utrošku sredstava Programa naknade za 

zadržavanje nezakonito izgrađene zgrade u prostoru za 2019. godinu 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ZAKLJUČAK 

I 

Prihvaća se Izvješće općinskog načelnika Općine Maruševec o utrošku sredstava Programa 

naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene zgrade u prostoru za 2019. godinu. 

 

II 

Izvješće iz točke I sastavni je dio ovog Zaključka. 

 

 

 

 

Točka 10. 

Općinski načelnik obrazložio je Izvješće o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine 

Maruševec za 2019. godinu. Krenuli smo u projektiranje reciklažnog dvorišta. Oko 3 milijuna 

kuna bi bila vrijednost toga reciklažnog dvorišta, tako da onda naši ljudi imaju kamo odvoziti 
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otpad. Fond je sada ponovno krenuo sa sufinanciranjem izgradnje reciklažnog dvorišta i 

želimo sada to iskoristiti. 

J. Vrbanec – da li postoji mogućnost da se ta naša tri divlja odlagališta otpada ograde jer 

svake godine tu idu novci. Tu pomažu sa otpadom i Nova Ves, Vidovec i ostali. 

M. Hanžek – možda bi bilo dobro da se na stup postave kamere. 

Načelnik -  naručeni su stupovi i idu kamere na stupovec.  

Zamjenik načelnika – prijavili smo MUP-u projekt za postavu kamera na frekventna mjesta i 

ova odlagališta. Tu su prijavili projekte i drugi gradovi i općine, ali jedino je D. Voća dobila 

jer su prijavu predali na Bajakovu u ponoć, pa ćemo tako i mi ubuduće napraviti. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o provedbi plana gospodarenja otpadom 

Općine Maruševec za 2019. godinu 

 

I 

Prihvaća se Godišnji izvještaj o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine Maruševec za 

2019. godinu 

 

II 

Izvješće iz točke I sastavni je dio ovog Zaključka. 

 

III 

Ovaj Zaključak objaviti će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“. 

 

 

 

 

Točka 11. 

Općinski načelnik obrazložio je Izvješće o lokacijama i količinama odbačenog otpada, 

troškovima uklanjanja odbačenog otpada i provedbi mjera za sprječavanje nepropisnog 

odbacivanja otpada te mjera za uklanjanje otpada Općine Maruševec za 2019. godinu 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o lokacijama i količinama odbačenog otpada, troškovima 

uklanjanja odbačenog otpada i provedbi mjera za sprječavanje 

nepropisnog odbacivanja otpada te mjera za uklanjanje otpada 

Općine Maruševec za 2019. godinu  

 

I 

Prihvaća se Godišnje izvješće o lokacijama i količinama odbačenog otpada, troškovima 

uklanjanja odbačenog otpada i provedbi mjera za sprječavanje nepropisnog odbacivanja 

otpada te mjera za uklanjanje otpada Općine Maruševec za 2019. godinu. 

 

II 

Izvješće iz točke I sastavni je dio ovog Zaključka. 
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III 

Ovaj Zaključak objaviti će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“. 

 

 

Točka 12. 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ODLUKU 

o provedbi posebnih mjera sprječavanja odbacivanja otpada 

Općine Maruševec za 2020. godinu 

  

 

 

Točka 13. 

Načelnik je obrazložio Izvješće o stanju zaštite od požara na području Općine Maruševec za 

2019. godinu 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o stanju zaštite od požara na području 

Općine Maruševec za 2019. godinu 

 

I 

Prihvaća se Izvješće o stanju zaštite od požara na području Općine Maruševec za 2019. 

godinu. 

 

II 

Izvješće iz točke I sastavni je dio ovog Zaključka. 

 

III 

Ovaj Zaključak objaviti će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“. 

 

 

 

 

Točka 14. 

Načelnik - mi ćemo raspisati Natječaj za dodjelu javnih priznanja i provesti ćemo taj natječaj. 

Ne znamo u ovom trenutku da li će biti Dan Općine, ali mi ćemo podjelu tih priznanja 

upriličiti pogotovo za djecu koja sudjeluju na natjecanjima. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

 

RJEŠENJE 

o imenovanju Povjerenstva za dodjelu javnih priznanja 

Općine Maruševec 

 

I 

Osniva se Povjerenstvo za dodjelu javnih priznanja Općine Maruševec u 2020. godini (u 

daljnjem tekstu: Povjerenstvo). 
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II 

Povjerenstvo se sastoji od 3 člana. 

           U Povjerenstvo se imenuju:   

           1.  MARIO KLAPŠA - za predsjednika 

           2.  MARIJAN FATIGA - za člana i 

           3.  MARIJA KELEMEN – za člana. 

 

III 

Povjerenstvo je dužno provesti postupak za dodjelu javnih priznanja Općine Maruševec u 

2020. godini i dostaviti Općinskom vijeću Općine Maruševec prijedlog za dodjelu javnih 

priznanja. 

 

IV 

Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja. 

 

  

 

 

Točka 15. 

Načelnik je obrazložio prijedlog Zaključka o oslobađanju operativnih vatrogasaca Vatrogasne 

zajednice Općine Maruševec od plaćanja komunalne naknade za 2020. godinu. Oslobođenje 

operativnih vatrogasaca ide prema spisku koji je dostavila Vatrogasna zajednica Općine 

Maruševec 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ZAKLJUČAK 

I 

Komunalne naknade za 2020. godinu u potpunosti se oslobađa 35 operativnih vatrogasaca iz 

Vatrogasne zajednice Općine Maruševec, odnosno nositelja zajedničkog domaćinstva u 

ikojem žive operativni vatrogasci, a prema spisku dostavljenom od Vatrogasne zajednice 

Općine Maruševec koji se nalazi u prilogu ovog Zaključka i čini njegov sastavni dio. 

 

II 

Ovlašćuje se Jedinstveni upravni odjel Općine Maruševec da provede oslobođenje iz točke I 

ovog Zaključka u knjigovodstvenim evidencijama Proračuna Općine Maruševec za 2020. 

godinu. 

 

 

Točka 16. 

Načelnik je obrazložio Izvješće o izvršenju Plana djelovanja Općine Maruševec u području 

prirodnih nepogoda za 2019. godinu. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Plana djelovanja Općine Maruševec  

u području prirodnih nepogoda za 2019. godinu 
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I 

Prihvaća se Izvješće o izvršenju Plana djelovanja Općine Maruševec u području prirodnih 

nepogoda za 2019. godinu. 

 

II 

Izvješće iz točke I sastavni je dio ovog Zaključka. 

 

III 

Ovaj Zaključak objaviti će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“. 

 

 

Točka 17. 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

O D L U K U 

o izmjenama Odluke o osnivanju i izboru članova Općinskog povjerenstva 

za procjenu šteta od elementarnih nepogoda na području 

Općine Maruševec 

 

I 

         U Odluci o osnivanju i izboru članova Općinskog povjerenstva za procjenu šteta od 

elementarnih nepogoda na području Općine Maruševec („Službeni vjesnik Varaždinske 

županije“ broj   38/17) točka II mijenja se i glasi: 

 

„II 

          U Općinsko povjerenstvo za procjenu šteta od elementarnih nepogoda na području 

Općine Maruševec, imenuju se: 

 

                          1. MARIJA HERCEG iz D. Ladanja, V. Nazora 64  -  za predsjednika, 

                    2. MARIJAN FATIGA  iz  Maruševca  62         - za člana, 

                          3. STJEPAN IVANČEVIĆ   iz  Grede  175/A - za člana.“ 

 

II 

            Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u «Službenom vjesniku 

Varaždinske županije». 

    

 

Točka 18. 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

                                          O  D  L  U  K  U 

o izmjenama Odluke o osnivanju i izboru članova Komisije za 

statut, poslovnik i normativnu djelatnost 

 

I 

          U Odluci o osnivanju i izboru članova Komisija za statut, poslovnik i normativnu 

djelatnost Općinskog vijeća Općine Maruševec („Službeni vjesnik Varaždinske županije“ broj 

38/17) u točki II.  umjesto riječi „2. JOSIP ŠPOLJAR, oec. iz Čalinca 146/A – za člana“ 

upisuju se riječi: „2. MARIJAN FATIGA iz Maruševca 62 – za člana“.  
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II 

            Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u «Službenom vjesniku 

Varaždinske županije».                                                                                           

 

 

Točka 19. 

Zamjenik načelnika – prošle godine prijavili smo projekat Europa za građane zajedno sa 

Općinom Hrvatski Židan (Republika Mađarska). Predlaže se bratimljenje u sklopu toga 

projekta. 

D. Kišić – kada bi bila svečana sjednica Općinskog vijeća ako bude 

Načelnik - najvjerojatnije 22.04.2020.  

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

O D L U K U 

o bratimljenju Općine Maruševec (Republika Hrvatska) i 

i Općine Hrvatski Židan (Republika Mađarska) 

 

 

Točka 20. 

Načelnik je obrazložio prijedlog Zaključka o ukidanju statusa javnog dobra na nekretninama 

označenim kao čkbr. 2161/3 i 1928/25 k.o. Druškovec.  Radi se o putevima koji se nalaze u 

eksploatacijskom polju, više se ne koriste  i treba ih ukinuti. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

Z A K L J U Č A K 

                                                                          I 

Ukida se svojstvo javnog dobra na  čkbr. 1928/25 PUT površine 234 m2  upisana u z.k.ul. 

POPIS I  k.o. Druškovec i čkbr. 2161/3 NAD CERJE PUT površine 2061 m2 upisana u 

zk.ul.br. 4523 k.o. Druškovec, obje pri Općinskom sudu u Varaždinu, Zemljišnoknjižni odjel 

Ivanec, budući da iste čine sastavni dio eksploatacijskog polja „Cerje Tužno“, te se iste više 

ne koriste kao putevi. 

                                                                        II 

Ovlašćuje se općinski načelnik da u ime Općine Maruševec zatraži provedbu ovog Zaključka 

kod Općinskog suda u Varaždinu, Zemljišnoknjižnog odjela u Ivancu. 

 

III 

Ovaj Zaključak objaviti će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“. 

 

 

Točka 21. 

Općinsko vijeće razmotrilo je prijedlog Državnog izbornog povjerenstva RH za donošenje 

odluke o obustavi isplate sredstava za redovito godišnje financiranje iz proračuna Općine 

Maruševec Vjekoslavu Bahunu članu Općinskog vijeća Općine Maruševec izabranom s liste 

grupe birača. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

ZAKLJUČAK  

o obustavi isplate sredstava za redovito godišnje financiranje 

članu Općinskog vijeća Općine Maruševec izabranom s liste grupe birača 

iz Proračuna Općine Maruševec za 2020. godinu 
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Članak 1. 

Na prijedlog Državnog izbornog povjerenstva Republike Hrvatske, KLASA: 402-10/17-

03/492, URBROJ: 507-03/06-20-9 od 11. veljače 2020. godine obustavlja se isplata sredstava 

za redovito godišnje financiranje Vjekoslavu Bahunu iz Donjeg Ladanja, V. Nazora 138, 

članu Općinskog vijeća Općine Maruševec izabranom s liste grupe birača za razdoblje od 1. 

ožujka 2019.g. do 14. ožujka 2019.g., koje predstavlja period kašnjenja predaje godišnjeg 

financijskog izvještaja za 2018. godinu sa sastavnim dijelovima, čime je izvršena povreda 

članka 30. stavke 2. i 3. Zakona o financiranju političkih aktivnosti i izborne promidžbe 

(„Narodne novine“ br. 24/11, 61/11, 27/13, 48/13 – pročišćeni tekst, 2/14 – Odluka USRH, 

broj U-I-2986/2013, 96/16 i 70/17). 

 

Članak 2. 

Za provedbu ove Odluke zadužuje se Jedinstveni upravni odjel Općine Maruševec – Služba za 

financije i proračun. 

 

Članak 3. 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 

 

 

 

 

Točka 22. 

D. Korpar obrazložila je da je zaprimljeno očitovanje Ministarstva uprave o izvršenom 

nadzoru Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih stranaka i 

članova izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Maruševec za 

2020. godinu koju je Općinsko vijeće donijelo na svojoj 21. sjednici, te je predmetnu Odluku 

potrebno uskladiti prema očitovanju Ministarstva uprave i istu dostaviti Ministarstvu uprave. 

 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

ODLUKU 

o izmjenama Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje 

političkih stranaka i članova izabranih s liste grupe birača zastupljenih u 

Općinskom vijeću Općine Maruševec za 2020. godinu 

 

 

 

                                       

 

 

Sjednica je završila sa radom u  20,05 sati. 

 

 

 

 

    Voditelj zapisnika                                                                               PREDSJEDNIK 

                                                                                                           OPĆINSKOG VIJEĆA 

_____________________                                                         __________________________                                                     

/Dragica Korpar, mag.oec./                                                                       Marijan Fatiga    


